

## Styrelsemöte i Föreningen Station Linné 2022-02-25

**Närvarande:** Anne Wilks och Dave Karlsson.

**Närvarande på länk:** Bertil Lundgren, Pav Johnsson, Eje Rosén, Gunhild Kullenberg, Lennart Ågren, Eje Rosén, Sven Britton, Annika Rodrigues, Börje Ekstam, Mårten Klinth.

- §1 Anne förklarade mötet öppnat
- §2 Annika valdes till justerare för mötet och då sekreterare Elisabeth Almgren anmält förhinder valdes Pav till mötessekreterare.
- §3 Dagordningen fastställdes.
- §4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Några noteringar:  
Nytt medlemsbrev har gått ut i början av året och medlemsregistret uppdaterats noggrant. 73 personer är idag medstiftare varav 35 personer har skänkt över 10 000 kr. Vi har 256 medlemmar, men ”bara” ett 30-tal har hittills betalat in detta år. Men av dessa är en handfull nya medlemmar!  
**Kvarstående beslutspunkter:** Lennart ska besöka stationen under våren för att fota/skanna historiska foton.  
Bertil kontaktar Ölands Naturskyddsförening om delade programpunkter. Ulla-Britt kontaktar *Vilda växter* om artikel och Pav har varit i kontakt med *Yrfän*-redaktionen, men inget bestämts. Kontakt fortsätter.
- §5 Dave och Annika föredrog om ekonomin. 16 260 kr finns på föreningskontot efter att donationer nyligen överförts till stiftelsen. 85 000 kr har kommit in via två beviljade ansökningar, som dock omgående överförs till bolaget som genomför projekten (skyltar längs vandringsled, bihotell och insektsträdgård).
- §6 Program för 2023 föredrogs av Anne med flera. Anne föreslår att återupprepa ängshöksföredrag av Anders. Även föreläsning av Dave om norrlandsinventeringen på förslag, eller om hur krig påverkar naturen.  
Inbjudan till Bioblitz i Trollskogens naturreservat 17 juni med flera samverkande aktörer och där vi är med kommer att skickas ut.  
60-årsjubileum 8 juli. Förslag från Sven Britton om post-covid doftpanel, från Pav orkidéforskning vid Uppsala. Dave föreslår upplägg likt forskarfredag. Gunhild kontaktar Gunnar Bergström och Anna-Karin Borg om eventuella doftföreläsningar. På förslag från Anne beslöt styrelsen att **bilda en arbetsgrupp kring jubileumet**: Anne, Annika och Eje uttryckte att de gärna ingår i denna grupp, men även representation från stiftelse och bolag önskas.  
Fredrik bjuder åter in till medlemsmiddag/ar i sommar. Datum ej fastställda.
- §7 Pav föredrog om Biologiska mångfaldens dag 22 maj som i år sker i samverkan med Ölands bägge naturum, Ölands Naturskyddsförening och BirdLife Sverige och vänder sig till skolbarn. Mårten håller föredrag om biologisk mångfald och DNA-analyser som nya instrument för att bedöma denna som vi webbsänder.
- §8 Planering inför årsmötet som vi beslutade att flytta fram till **20 maj kl. 15-16** (efter styrelsemöte som vi håller samma dag kl. 13-15). Anne har kontakt med

valberedning, Dave och Annika ansvarar för den ekonomiska berättelsen och kontakt med revisorerna. Nyhetsbrevsgruppen ombesörjer utskick om medlemsavgift igen och om årsmöte, jubileum med mera. Mårten och eller Dave håller föredrag om DNA-analysens förtjänster.

- §9 Annika rapporterade från stationens beläggning 2023. I feb för 2022 sedan hade vi bokningar för 540 000 kr, idag för 1 100 000 kr. Flera besökande grupper, kurser och workshops har tidigarelagt säsongen och förbättrat beläggningsgraden. Maj helt fullbokat. Många anmälningar redan till orkidévandringar. Förbättrade avtal med leverantörer gör också att vi kan få rätt fin ekonomisk prognos för säsongen. Reportage i *Land* kommer, vi är med på Ölandskartan och i "Resmål Sverige" med fler ställen, vilket gör att vår exponering gentemot turister och researrangörer ökar. Vi får under året hjälp av en volontär, Anette Gustavsson, som kommer hjälpa oss med hemsida och kommunikation.
- §10 Bertil gav rapport från Stiftelsen från mötet 13 februari. Nya skyltar ska införskaffas till framför butiken. Stiftelsen utreder om vi kan skaffa 90-konto, och senare ansöka om medel ut Postkodstiftelsen. Utvecklingsplanen ligger i stå en del, bl a på grund av mindre medel in till forskning, Covid och räntor.
- §11 Annika berättade att boendedelen är uppdaterad. Pav har gjort vissa justeringar på hemsidan, men väntar på fler inkommande tips om saker som behöver ändras. Vi släpar efter lite på forskningssidorna och tidigare publikationer.
- §12 Dave rapporterade från bolaget och trots risk för att inte vara likvida i slutet av vintern, gjorde bl a fantastiska besparingar i elanvändning (mer än halvering under vintern) att vi klarade det. Hopp om att få hit laddstolpar till parkeringen under året, även om osäkerhet råder både gällande finansiering och placering. Peter Wester avgår som ordförande under året och ny VD ska rekryteras.
- §13 Dave om ansökningar på gång. Svårt läge för första gången på länge. Vi fick ju överraskande avslag på stora ansökningen till SIIP (Artdatabanken) i höstas men kommer att skicka in ny ansökan i år, beslut först sent i höst. Besked om BISAM – stöd till biologiska samlingar (Artdatabanken) kommer före midsommar, men inte säkert vi har så goda chanser då vi ej är museum. En mindre ansökan om fortsatt insamling och monitoring av nya och redan insamlade insekter skickas av Fredrik och Mårten till Olle Engkvist stiftelse. Anne har sökt medel, valfritt belopp, ur Ölandsklubben.
- §14 Lennart hade inget att rapportera från historiegruppen. Uppmaning att gruppen presenterar något i bildväg under 60-årsjubileumet. Gunhild skickar bilder till Pav till kommande historiska tillbakablickar i bl.a. nyhetsbrev.
- §15 Kommande möten och aktiviteter: styrelsemöte 20 maj kl. 13-15 (före årsmötet)
- §16 Inga övriga frågor
- §17 Anne förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

justerat

Pav Johnsson

Annika Rodrigues